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Maribor, 18. 3. 2025 

 

ZAPISNIK 

7. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA UNIVERZE V MARIBORU, 

Z DNE 18. 3. 2025 

(S pričetkom ob 11. uri, v Dvorani Borisa Podrecce Rektorata UM) 

 

Prisotni člani ŠS UM: Tisa Lija Šober (EPF), David Boštjančič (FE), Janik Premrov (FGPA), Tjaša 

Karas (FNM), Andraž Fišer (PEF), Aljaž Knez (ŠD) 

Prisotni nadomestni člani ŠS UM: Luka Lah (FERI), Žiga Majcen (FF), Igor Jugović (FNM), 

Timotej Matej Zagorc (FOV), Nejc Kotnik (FVV), Filip Bračko (FZV) 

Predsedujoča: Nomi Hrast, prorektorica za študentska vprašanja UM  

Ostali prisotni: Jan Čokolič (FKKT), Simon Simčič (FE), Almaida Mizić (FT), Matevž Pušlar (FL), 

Peter Škrilec (FS), Janja Žerak Vuk (UM), Ivana Hlastec (VKUVŠ), Taja Grifič Žvikart (VKUVŠ), 

Jaka Waldhütter (VKUVŠ), Neli Šijanec (VKUVŠ), Primož Šajher (UM), Robert Presker (UM) 

 

Predlagani dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 7. redne seje ŠS UM 

2. Volitve v Upravni odbor Univerze v Mariboru 

3. Potrditev zapisnika 6. redne in 1. izredne seje ŠS UM 

4. Poročanje o izvrševanju sklepov 

5. Poročila s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM 

6. Poročilo o realizaciji akcijskega načrta za odpravljanje ovir pri študiju študentov 

invalidov 2023/2024 in Akcijski načrt za odpravljanje ovir pri študiju študentov 

invalidov 2024/2025 

7. Komisija za odpiranje vlog za nagrade Univerze v Mariboru za študente 

8. Imenovanje članov iz vrst študentov v organe UM 

9. Razno 
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AD. 1. POTRDITEV DNEVNEGA REDA 7. REDNE SEJE ŠS UM 

 

Prorektorica za študentska vprašanja Nomi Hrast (EPF) je vljudno pozdravila vse prisotne in 

prebrala devet točk dnevnega reda. Povedala je, da je ŠS UM v preteklem tednu po pošiljanju 

vabila na sejo prejel dopis, poslan s strani študentov Fakultete za organizacijske vede (FOV), v 

katerem so izrazili nezadovoljstvo s predsednikom ŠS FOV Timotejem Matejem Zagorcem. 

Gradivo je bilo sprejeto in v skladu s Pravilnikom o delovanju in sestavi študentskih svetov 

(Pravilnik) umeščeno na sejo. Gradivo je bilo naloženo na e-seje in bo obravnavano pod deveto 

točko dnevnega reda. Prisotne je vprašala po pripombah. Ker teh ni bilo, je predlagala 

sprejetje naslednjega sklepa:    

 

SKLEP 1: 

ŠS UM potrdi dnevni red 7. redne seje ŠS UM. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 2 VOLITVE V UPRAVNI ODBOR UNIVERZE V MARIBORU 

 

Predsedujoča je povedala, da je bil dne 20. decembra 2024 izdan Razpis volitev za člane 

Upravnega odbora Univerze v Mariboru iz vrst delavcev, ki opravljajo visokošolsko dejavnost, 

drugih delavcev in študentov Univerze v Mariboru, kjer so se razpisala vsa prosta mesta, med 

drugim tudi prosto mesto za člana UO UM iz vrst študentov. Upravni odbor je najvišji organ 

upravljanja univerze in ima 9 članov (prvi odstavek 267. člena Statuta Univerze v Mariboru). 

Mandatna doba članov upravnega odbora traja štiri leta, predstavnika študentov pa dve leti. 

Upravni odbor sestavljajo: trije predstavniki ustanovitelja; štirje predstavniki univerze, od tega 

trije iz vrst delavcev, ki opravljajo visokošolsko dejavnost (visokošolski učitelji, znanstveni 

delavci in visokošolski sodelavci) in en predstavnik drugih delavcev; en predstavnik študentov 

in en predstavnik delodajalcev (drugi odstavek 267. člena Statuta UM). Kandidate za člana 

predstavnika študentov v Upravnem odboru Univerze imajo pravico predlagati študentski 

sveti članic univerze (tretji odstavek 269. člena Statuta UM). Poleg prorektorja za študentska 

vprašanja je funkcija predstavnika študentov v Upravnem odboru najvišja funkcija študentov 

na Univerzi v Mariboru, zato je pomembno, da značilnosti, ki se pričakujejo tako za prorektorja 

za študentska vprašanja, veljajo tudi za člana upravnega odbora UM iz vrst študentov. Statut 

Univerze v Mariboru opisuje prorektorja za študentska vprašanja, kot zglednega študenta, ki 

uspešno in aktivno sodeluje v študijskem in raziskovalnem procesu, glede na prej omenjeno 

pa lahko sklepamo, da se vse to nanaša tudi na člana študentov v Upravnem odboru Univerze 

v Mariboru. Predsedujoča je pozdravila člane Volilne komisije univerze za volitve študentov, 
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ki bodo nadzirali potek volitev. Nadaljevala je, da sta do 3. marca 2025 prispeli dve popolni 

kandidaturi in sicer od Tise Lije Šober (EPF) in Timoteja Mateja Zagorca (FOV). Obe kandidaturi 

sta skupaj z gradivom bili naloženi na e-seje. 

Predsedujoča je predlagala, da se kandidata na kratko predstavita. 

 

Tisa Lija Šober (EPF) je pozdravila prisotne. Povedala je, da je študentka na Ekonomsko-

poslovni fakulteti in verjame, da lahko s svojimi izkušnjami in predanostjo zastopa interese 

študentov in prispeva k razvoju univerze. Je članica več komisij na UM EPF, Akademskega zbora 

EPF ter Senata EPF. Bila je tutorka, je članica in sekretarka ŠS EPF. Na UM je članica ŠS UM, 

predsednica Komisije za interesne dejavnosti študentov ter članica več komisij. Funkcije ji 

omogočajo širok vpogled v delovanje in so ji prinesle izkušnje pri zastopanju študentov. 

Povedala je, da član UO UM mora biti nekdo, ki pozna univerzo, je odgovoren in proaktiven 

ter sposoben povezovati, prisluhniti študentom in razumevati njihove potrebe, si prizadevati 

spremembe, ki so dobre za študente. Ima močno željo po pozitivnih spremembah in iskreno 

skrb za dobrobit študentov. Dodala je, da ni članica nobene politične stranke, zato so njene 

odločitve izključno usmerjene v dobrobit študentov in univerze. 

 

Timotej Matej Zagorc (FOV) je pozdravil prisotne in se predstavil kot prodekan za študentska 

vprašanja FOV. Povedal je, da smo študenti eden najpomembnejših faktorjev univerz. V 

študente je potrebno investirati in jim namenjati sredstva za razvoj in delovanje. Želi si, da bi 

vsak študent na UM tekom svoje poti imel vsaj eno akademsko objavo v konferenčnem 

zborniku. Verjame, da bi univerza lahko dvignila vse ostale kriterije. Dejstvo je, da so take stvari 

pomembne, saj dvigujejo ugled univerze in zaposljivost za študente. Študent mora biti s 

študijsko izkušnjo zadovoljen. 

 

Predsedujoča se je zahvalila za predstavitve ter prisotne pozvala k zastavljanju vprašanj 

kandidatoma. 

 

Namestnik člana Žiga Majcen (FF) je povedal, da je Timotej Matej Zagorc na kolegiju 

prodekanov povedal, da je kandidiral v UO UM po dogovoru z dekanom FOV z namenom, da 

se fakulteti povišajo sredstva. Kandidata je vprašal, kako bo zastopal študente. 

 

Timotej Matej Zagorc (FOV) je odgovoril, da je v prvi vrsti njegova naloga, da zastopa mnenja 

študentov. Ker prihaja iz najbolj oddaljene članice od Maribora, pozna še drug aspekt 

delovanja, ki ga bližje članice ne razumejo. Na FOV imajo težavo, ker so sami, medtem ko 

Maribor deluje kot zaokrožena enota. Prva skrb so študenti fakultete. 

Žiga Majcen (FF) je poudaril, da je kandidat rekel ''študenti fakultete''. 
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Timotej Matej Zagorc (FOV) se je popravil, ker je mislil študente vseh fakultet. 

 

Namestnik člana Igor Jugović (FNM) je vprašal, ali ima izkušnje z objavo znanstvenih člankov. 

Timotej Matej Zagorc (FOV) je odgovoril, da prihaja iz okolja, kjer se študenti trudijo in 

objavljajo članke. 

Igor Jugović je povedal, da ima s tem izkušnje in da je objava odvisna od mentorja. Če bi to 

pričakovali od vseh študentov, bi to bilo težko izvedljivo.. 

Timotej Matej Zagorc (FOV) je odgovoril, da je imel v mislih, da bi študentom bile pokrite 

kotizacije za zagovarjanje svojih prispevkov na konferencah. 

Igor Jugović (FNM) je povedal, da se s tem strinja, vendar se mu zdi, da bi se to moralo urejati 

na ravni fakultet. 

 

Timotej Matej Zagorc (FOV) je prisotne vprašal po vprašanjih. Predsedujoča je kandidata 

prosila, da vodenje seje prepusti njej. Povedala je, da so v 271. členu Statuta UM določene 

naloge upravnega odbora, ki jih je nato prebrala. Timotej Matej Zagorc (FOV) je vprašal, ali 

lahko poda zaključne misli, kar je predsedujoča zaradi časovne omejitve zavrnila. 

 

Predsedujoča je povedala, da bo volitve izvedla Volilna komisija Univerze  za volitve študentov, 

ki bo nato tudi sporočila rezultate volitev. Sekretar ŠS UM Luka Lah (FERI) je prebral člane z 

glasovalno pravico. Predsedujoča je prisotne povabila, da pristopijo do volilne komisije, k 

izvedbi volitev. 

 

Predsednica volilne komisije Ivana Hlastec je prebrala rezultate volitev. Povedala je, da je 

glasovalo 12 kandidatov, neporabljenih je ostalo 6 glasovnic. Kandidatka Tisa Lija Šober (EPF) 

je prejela 11 glasov, kandidat Timotej Matej Zagorc pa 1 glas. S tem je bila izvoljena Tisa Lija 

Šober. 

Predsedujoča se je zahvalila predsednici volilne komisije in čestitala obema kandidatoma. 

Nato je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 2: 

ŠS UM ugotavlja, da je za člana Upravnega odbora Univerze v Mariboru iz vrst študentov 

izvoljena Tisa Lija Šober (EPF). 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 3 POTRDITEV ZAPISNIKA 6. REDNE IN 1. IZREDNE SEJE ŠS UM 
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Predsedujoča je povedala, da sta na e-seje bila naložena zapisnika 6. redne seje, ki je potekala 

18. marca 2025, ter zapisnik 1. izredne seje, ki je potekala potekala 7. marca 2025.  

Na sejah je bilo obravnavano:   

- 6. redna seja:  izražena je bila podpora zavzemanju srbskih študentov, potrjen je bil 

terminski načrt sej za poletni semester 2024/2025, člani so se seznanili s poročilom o 

projektu 20. obletnice Krvodajalskih akcij ŠS UM in potrdili letno poročilo o realizaciji 

programa za področje interesne dejavnosti študentov. 

- 1. izredna seja:  obravnavana so bila poročila o izvedbi programov dela študentskih 

svetov članic za leto 2024, člani so potrdili predlog razdelitve sredstev po Pozivu za 

sofinanciranje stroškov delovanja ŠS članic za leto 2025 in Poziv za podajo predlogov 

za podelitev častnih naslovov, priznanj in nagrad Univerze v Mariboru za leto 2025.  

 

Prisotne je vprašala po pripombah. Ker teh ni bilo, je predlagala sprejetje naslednjega 

sklepa:     

 

SKLEP 3: 

ŠS UM potrdi zapisnika 6. redne seje in 1. izredne seje ŠS UM. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 4. POROČANJE O IZVRŠEVANJU SKLEPOV 

 

Pod ustaljeno točko v izvrševanju ni bilo nobenega sklepa. Predsedujoča je dodala, da seje 

Sveta Vlade RS za študentska vprašanja ali seje Rektorske konference Republike Slovenije ni 

bilo. 

Predsedujoča je povedala, da se je Krvodajalske akcije udeležilo rekordnih 213 darovalcev, 

kar je največ od leta 2005. 20. maja bo na dan študentov potekala okrogla miza na temo 50 

let študentskega predstavništva. Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala 

sprejetje naslednjega sklepa:  

 

SKLEP 4: 

ŠS UM se seznani s poročilom o izvrševanju sklepov. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet.  
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AD. 5. POROČILA S SEJ UPRAVNEGA ODBORA UM, SENATA UM IN KOMISIJ SENATA UM  

  

Predsedujoča je povedala, da bosta s sekretarjem ŠS UM Luko Lahom, predstavila poročila s 

sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM.  

 

Senat Univerze v Mariboru: 

Na februarski seji Senata UM so senatorji potrdili zapisnike, pregledali neizvršene sklepe in 

prisluhnili poročilu o tekočih aktivnostih vodstva UM. Nato so potrdili predloge sporazumov o 

sodelovanju, potrdili so tudi spremembe študijskih programov ter potrdili doktorske teme. 

Nato so podali še predhodna soglasja za izvolitve v nazive visokošolskih učiteljev in sodelavcev.  

 

Upravni odbor UM:  

Člani Upravnega odbora Univerze v Mariboru so na 29. izredni seji potrdili Poslovno poročilo 

UM za preteklo leto, ki obsega letno in računovodsko poročilo. Poročali so o doseganju 

zastavljenih ciljev v letu 2024, ki jih je Univerza uspešno dosegala na mnogih področjih. V 

nadaljevanju je Upravni odbor obravnaval vlogo za podajo soglasja k dolgoročnemu 

zadolževanju UM za namen rekonstrukcije stavbe Fakultete za varnostne vede, ki ima sedež v 

Ljubljani. Rekonstrukcije omenjene stavbe je namreč nujna, saj je bilo ugotovljeno, da je 

stavba potresno in požarno močno ogrožena, prav tako pa tudi energetsko potratna ter 

funkcionalno neustrezna za izvajanje izobraževalne, znanstvenoraziskovalne in inovacijske 

dejavnosti. Na fakulteti se izvajajo trije dodiplomski študijski programi ter magistrski in 

doktorski  študijski program. Interes za študij je dolgoročno visok, število študentov pa se 

povečuje. Naslednja seja Upravnega odbora bo potekala dne 27. marca 2025. 

 

Habilitacijska komisija: 

Člani Habilitacijske komisije so obravnavali in potrdili dve novi habilitacijski področji na UM 

FKKT. Obravnavali so predloge za izvolitve v nazive in podali mnenje pozitivno mnenje dvema 

vlogama za naziv redni profesor, šestim vlogam za naziv docent, eni vlogi za naziv lektor, štirim 

vlogam za naziv asistent in eni vlogi za naziv znanstveni sodelavec. Po obravnavi vlog je rektor 

UM članom komisije razložil še ozadje situacije, ki je privedla do razrešitve profesorja UM FF s 

položaja izrednega profesorja, nakar je med člani sledila še krajša razprava. 

 

Komisija za ocenjevanje kakovosti: 

KOKU se v času od zadnje seje ŠS UM ni sestala. 

 

Komisija za mednarodno in meduniverzitetno sodelovanje: 

KMMS se v času od zadnje seje ŠS UM ni sestala. 
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Komisija za izobraževanje in študij: 

Člani Komisije za izobraževanje in študij so obravnavali in sprejeli spremembe študijskih 

programov na članicah FERI, FS in PEF. Potrdili so študijski koledar za študijsko leto 2025/2026. 

Seznanili so se z aktivnostmi Službe za razvoj in podporo izobraževanju in študiju Oddelka za 

izobraževanje in študij. Pod točko razno so člani razpravljali o informativnih dnevih in o 

promociji študija na UM. 

 

Svet Doktorske šole: 

Člani Sveta Doktorske šole so obravnavali in potrdili deset doktorskih tem in eno prošnjo za 

spremembo naslova že potrjene teme. Sprejeli so spremembe študijskega programa 3. stopnje 

na UM MF. 

 

Komisija za znanstvenoraziskovalne zadeve: 

Poročilo ni bilo posredovano. 

 

Statutarna komisija: 

SK se v času od zadnje seje ŠS UM ni sestala. 

 

Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa:   

 

SKLEP 5: 

ŠS UM se seznani s poročili s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM. 

  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 6. POROČILO O REALIZACIJI AKCIJSKEGA NAČRTA ZA ODPRAVLJANJE OVIR PRI ŠTUDIJU 

ŠTUDENTOV INVALIDOV 2023/2024 IN AKCIJSKI NAČRT ZA ODPRAVLJANJE OVIR PRI 

ŠTUDIJU ŠTUDENTOV INVALIDOV 2024/2025 

Predsedujoča je povedala, da ŠS UM vsako leto pozove članice, da pripravijo poročila o 

realizaciji akcijskih načrtov za odpravljanje ovir pri študiju študentov invalidov za preteklo 

študijsko leto in nato tudi akcijski načrt za enako področje za tekoče študijsko leto, skladno s 

Pravilnikom o študijskem procesu študentov invalidov Univerze v Mariboru. Sekretarja ŠS UM 

Luko Laha je prosila, da predstavi poročilo. 

Sekretar ŠS UM Luka Lah (FERI) je povedal, da je za študijsko leto 2024/2025 bil zastavljen 

akcijski načrt za odpravljanje ovir pri študiju študentov invalidov na vseh fakultetah članicah 
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ter na UKM in ŠD UM. V študijskem letu 2024/2025 je vpisanih 176 študentov s statusom, kar 

je 14 študentov več kot preteklo leto, vendar ena članica ne razpolaga s podatkom o študentih 

s statusom. V ŠD trenutno biva 33 študentov s posebnimi potrebami. Vse članice so v večini 

uspešno realizirale zastavljene načrte. Zdaj že večina fakultet omogoča parkirna mesta za 

gibalno ovirane študente, prav tako omogočajo dostop do grajenih okolij. Na vseh članicah je 

poskrbljeno za informiranje tako študentov kot tudi zaposlenih o prilagoditvah študija za 

študente s statusom, poslužujejo se tudi študentov tutorjev, kjer določijo tutorja specifično za 

študente s statusom. 

Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa:   

 

SKLEP 6: 

ŠS UM se seznani z realizacijo akcijskih načrtov za odpravljanje ovir za študente invalide 

članic UM v študijskem letu 2023/2024 in s pripravljenimi akcijskimi načrti za odpravljanje 

ovir za študente invalide članic UM v študijskem letu 2024/2025 ter poročila posreduje 

Senatu UM v obravnavo. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 7. KOMISIJA ZA ODPIRANJE VLOG ZA NAGRADE UNIVERZE V MARIBORU ZA ŠTUDENTE 

 

Predsedujoča je povedala, da je na 1. izredni seji ŠS UM bilo potrjeno besedilo Poziva h 

kandidiranju za nagrade UM za študente, ki ga vsako leto ŠS UM izda na podlagi poziva h 

kandidiranju za nagrade na UM. Študentje se bodo lahko prijavljali do 7. aprila 2025, nato pa 

bo kot vsako leto komisija za odpiranje vlog odprla vloge in jih uredila v smiselno celoto, ki bo 

nato del gradiva na seji ŠS UM v aprilu. Tam bodo s sklepom predlagani kandidate za 

posamezne nagrade, ki bodo šle naprej na univerzitetno komisijo za nagrade in priznanja. 

Predsedujoča je predlagala, da se imenuje komisijo za odpiranje vlog v sestavi Luka Lah (FERI) 

kot predsednik ter Aljaž Knez in Tjaša Karas kot člana. 

 

Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa:   
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Sklep 7: 

ŠS UM za potrebe Poziva h kandidiranju za nagrade Univerze v Mariboru za študente 

imenuje Komisijo za odpiranje vlog v naslednji sestavi: Luka Lah kot predsednik, Aljaž Knez 

kot član in Tjaša Karas kot članica. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 8. IMENOVANJE ČLANOV IZ VRST ŠTUDENTOV V ORGANE UM 

 

Predsedujoča je povedala, da je ŠS UM prejel poziv, da na podlagi drugega odstavka 258. 

člena Statuta Univerze v Mariboru poda predloge za naslednje člane:  

- pet članov Komisije za izobraževanje in študij Senata UM, z mandatom od 28. 3. 2025 

do 27. 3. 2027, 

- pet članov Sveta Doktorske šole UM iz vrst študentov, ki bodo imenovani za mandatno 

dobo od 28. 3. 2025 do 27. 3. 2027, 

- enega namestnika člana Statutarne komisije UM.  

Sekretar ŠS UM je poslal poziv za kandidiranje in na ŠS UM smo prejeli naslednje kandidature:  

- KIŠ: Luka Lah (FERI) in Žiga Majcen (FF), 

- SDŠ: Samuel Plečko (EPF), Vasilka Saklamaeva (FERI), 

- SK: ni bilo oddanih kandidatur. 

Za preostala prosta mesta se bo ponovno poslal poziv. Predsedujoča je prisotne vljudno 

prosila, da razmislijo o sodelovanju v komisijah.  

Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjih sklepov: 

 

SKLEP 8.1: 

ŠS UM za člane Komisije za izobraževanje in študij Senata Univerze v Mariboru predlaga 

naslednje študente: Luka Lah (FERI) in Žiga Majcen (FF) za mandatno dobo od 28. 3. 2025 

do 27. 3. 2027. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 8.2.: 
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ŠS UM za člane Sveta Doktorske šole Univerze v Mariboru predlaga naslednje študente: 

Samuel Plečko (EPF) in Vasilka Saklamaeva (FERI) za mandatno dobo od 28. 3. 2025 do 27. 

3. 2027. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 9. RAZNO 

 

Problematika vodenja Študentskega sveta Fakultete za organizacijske vede UM 

 

Predsedujoča je povedala, da je ŠS UM v četrtek, 13. marca 2025 prejel sporočilo, s katerim so 

nekateri študentje Fakultete za organizacijske vede izpostavili nezadovoljstvo s prodekanom 

za študentka vprašanja in predsednikom ŠS FOV Timotejem Matejem Zagorcem. Poslali so 

predlog razrešitve prodekana, ki jo lahko glede na Pravilnik o delovanju in sestavi študentskih 

svetov poda prorektor za študentska vprašanja, pet članov študentskega sveta univerze ali pet 

članov študentskega sveta članice. O predlogu razrešitve mora glede na pravilnik ŠS UM 

razpravljati in nato v primeru predloga razrešitve, to posreduje rektorju, ki se o tem predlogu 

nato odloči. Na e-seje je bilo naloženo dotično gradivo. Glede na to, da gre za zapleteno 

situacijo, do katere je privedlo več dejavnikov, kot je razvidno iz dopisa, ki so ga člani poslali, 

je predsedujoča predlagala, da si pred odločanjem na ŠS UM pridobimo še mnenje 

študentskega sveta članice. Kot rok za podajo stališča na ŠS FOV je predlagala 1. april 2025, 

kar je 14 dni od dneva seje. To problematiko bi potem z vsemi prejetimi gradivi obravnavali na 

aprilski seji ŠS UM, ko bo skladno s pravilnikom tudi prodekan za študentska vprašanja FOV 

imel možnost zagovora. Člani so se s predlogom strinjali. 

Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

 

SKLEP 9: 

ŠS UM pozove ŠS FOV, da sprejme odločitev o morebitnem predlogu razrešitve prodekana 

za študentska vprašanja FOV do najkasneje 1. aprila 2025. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ker želje po drugi razpravi ni bilo, je predsedujoča zaključila sejo.  

  

Seja se je zaključila ob 13.02.  
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Luka Lah, l.r.    

Sekretar Študentskega sveta    

Univerze v Mariboru    

Nomi Hrast, l.r.    

Prorektorica za študentska vprašanja    

Univerze v Mariboru    

 

Seja se je zaključila 13.02 


